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CONTRACT ADDENDUM 
 
Climate Projections for the National Capital Region 
 
NR162 
 
March 26, 2019 
 
Addendum no. 3 
 
The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal 
and Contract Documents: 
  
 
Q1. Please indicate your maximum budget allowed for this requirement; for example < $20K; < 50K; 

< 100K. 
 
A1. The National Capital Commission is not disclosing the budget for this project. 
 
Q2.  Can you confirm that the separate price quotation is also in addition to the page limit?  
 
A2. Yes the separate price quotation is also in addition to the page limit. 
 
Q3. Will the NCC and the City of Ottawa be responsible for identifying and inviting participants to 

the workshops and follow-up presentations? Will the NCC and City of Ottawa also be 
responsible for arranging workshop logistics and covering associated workshop costs? 

 
A3.  The NCC and the City of Ottawa will be responsible for identifying and inviting participants to the 

workshops and follow-up presentations and for arranging workshop logistics and covering 
associated workshop costs. 
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ADDENDA AU CONTRAT 
 
Projections climatiques pour la région de la capitale nationale 
 
NR162 
 
Le 26 mars 2019 
 
Addenda no. 3 
 
 
Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d’offres et des 
documents relatifs au contrat : 
 
Nous avons répondu aux questions suivantes : 
 
Q1. Stp indiquer votre budget maximum alloué pour ces livrables ; par exemple < $20K; < 50K; < 

100K. 
 
A1. La CCN ne divulguera pas le budget de ce projet.  
 
Q2. Pouvez-vous confirmer que la proposition financière n’est pas incluse dans la limite de pages ? 
 
A2. La proposition financière n’est pas incluse dans la limite de pages. 
 
Q3. La CCN et la Ville d’Ottawa auront-elles la responsabilité d’identifier et d’inviter les participants 

aux ateliers et aux présentations de suivi? La CCN et la Ville d’Ottawa seront-elles également 
chargées d’organiser la logistique de l’atelier et de couvrir les coûts de l’atelier? 

 
A3. La CCN et la Ville d’Ottawa auront la responsabilité d’identifier et d’inviter les participants aux 

ateliers et aux présentations de suivi, et d’organiser la logistique de l’atelier et de couvrir les 
coûts associés avec les ateliers. 

 
 
 

Nathalie Rheault 
Senior Contract Officer / Agent principal de contrats 

Procurement Services / Services de l’approvisionnement 
Corporate Services Branch / Direction des services généraux 


